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SEGONA ACTA DEL 1r CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES 

CURS 2020 – 
2021 

 

Degut a la situació actual de pandèmia amb el virus Covid-19 fem la reunió de manera 

telemàtica utilitzant la plataforma zoom. 

La reunió comença a les 18h del 2 de Febrer del 2021. Es reuneix en sessió ordinària el 

1r CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES, a la qual hi concorren els següents 

consellers i conselleres: 

I.A.A, M.R.G, E.T.T, N.R.G, D.O.G, N.P.B, J.S.B, E.M.E. 

Per part de l’Ajuntament hi compareixen la coordinadora Rocío Martín Garcia en 

substitució de la Carolina Martínez García i també coordinadora i cap de departament 

Bebe Muntané Peris. 

Excusa assistència: La coordinadora Carolina Martínez García, conseller D.G.R. 
 

 

Comença la sessió la Bebe, explicant que la coordinadora Carol està de baixa per maternitat 

i per això la dinamitzadora Rocío la substituirà com a coordinadora. 

La Rocío es presenta i comencem amb l’ordre del dia. 

 

 
1.- Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La Rocío va preguntar si algú volia llegir i en D.O.G es va oferir voluntari per començar, 

desprès entre tots van llegir una part de l’acta. La I.A.A fa l’incís de que a    ella no li arriben 

els e-mails i per això no té l’acta i no la pot llegir i queda amb la Rocío que  parlaran per 

telèfon. L’E.M no va poder llegir l’acta però es va quedar que llegiria el calendari de 

sessions. 

Un cop finalitzada la lectura la Rocío pregunta si estan tots d’acord i la Bebe puntualitza 

que en aquesta acta no s’ha especificat que ella és la cap de departament i que estava 

substituint a la Rocío la dinamitzadora del consell. 

La Rocío veu que te raó i es compromet a canviar l’acta. 

Una vegada fet aquest canvi, per unanimitat l’acta va ser aprovada. 
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2.- Aprovació del Calendari del Consell d’Adolescents del curs 2020-2021 

En aquest apartat, la Rocío comenta que s’haurà d’afegir una sessió més al calendari 

perquè la propera sessió, que seria al març, tenim prevista una xerrada d’associacionisme 

juvenil i tenim les sessions justes per desenvolupar el projecte. Entre el D.O.G i la N.P fan 

la proposta de fer la sessió afegida, el 9 de març, tots estan d’acord i queda aprovada la 

data. 

Es detecta un error al calendari i es que la sessió del 2 de febrer no està inclosa. 

Les dates de reunions queden aprovades però al calendari s’ha d’afegir la nova data. 

La Rocío comenta que una vegada corregit, enviarà el calendari a tots els consellers. 

 

3.-Recull aportacions de companys de classe 

La Rocío exposa que s’han d’enviar les aportacions dels companys de classe a l’e-mail del 

consell i que només la N.P. les ha enviat. 

Els consellers aporten les propostes dels seus companys d’escola i es debat que es 

proposta de millora del poble o projecte. 

 
 

Una vegada exposat i debatut queda així: 

Propostes de millora del poble 

 Arreglar voreres, sobretot zona del vinyet 

 Més il·luminació al poble, sobretot al pont de Can Robert 

 Més Carrils Bici 

 Punts wifi als carrers del poble 

 Més fonts d'aigua i arreglar les que hi ha 

 Lavabos públics 

 Fer més segures les zones d’oci dels joves (places, parcs) 

 Millorar els espais d’oci dels joves (lavabos, taules de pícnic, zones esportives, zones 
verdes) 

 

Propostes de Projectes 

 Laberint d'arbustos 

 Un Skate Park nou i més gran 

 Un Skate Park al Garraf 

 Una discoteca/carpa +12 anys 

 Una Pista d'atletisme 

 Una pista de futbol pública 

 Un pavelló per gimnàstica rítmica i patinatge artístic 

 Punts de càrrega de mòbils i patinets (Energia neta) 

 Piscina municipal a l'aire lliure 



3 

 

 

 
 
 

 Màquines expenedores d'higiene intima a llocs públics (Compreses, tampons, 
preservatius, tovalloletes humides íntimes) 

 Cabanes de fusta per donar ombra als bancs dels parcs 

De projectes de millora per al poble encara hi ha conseller que han d’aportar les seves i 
les enviaran via e-mail. 

 

 
D’altra banda també es van aportar idees d’activitats necessitats i d’interès per als 

adolescents que se’ls va demanar per col·laborar amb la diagnosi del Pla Local de Joventut 

com són: 

 Fer una carrossa per adolescents de l'ESO 

 Activitats per adolescents a la Gay Pride 

 Xerrades sobre educació sexual més específiques 

 Xerrades de permisos de conduir de moto 

En aquest punt de la sessió la Bebe i la Rocío van aprofitar per explicar als consellers 
què és l’Espai Jove de Sitges i tots els serveis i activitats que s’ofereixen per al jovent. 

 
 

4.- Primera elecció del tema a treballar durant el curs i inici del treball del tema 

escollit 

No es va procedir a fer la votació del tema, ja que quedava poc temps i vam pensar que 

era molt mes democràtic que la votació del projecte la fessin amb els seus companys de 

classe. 

L’E.T va proposar fer-ho a través de google forms o un doodle, a tots els participants els hi 

va semblar bona idea i la Rocío es va comprometre que en els dos dies següents a la sessió 

enviaria un e-mail amb el link per fer les votacions a classe, el calendari i l’acta de la primera 

sessió corregides. 

 
 

5.- Precs i preguntes 

No hi ha dubtes a resoldre 

 

 
La sessió acaba via telemàtica a les 19.30 h 

 
 
 

 
Rocío Martín García  Bebe Muntané Peris 

Dinamitzadora del Consell d’Adolescents Coordinadora del Consell d’Adolescents 


